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نهضت ملی مسکن آیینه تمام نمای 
خدمات در حوزه تامین مسکن 

شهری است

مسکن  بنیاد  کل  مدیر  حمیدی  علیرضا  
مسوول  نجفی  آقا  حاج  بهمراه  فارس  استان 
دفتر  نمایندگی ولی فقیه دربنیاد مسکن  فارس 
از پروژه  طرح  نهضت ملی مسکن شهرستان 
پاسارگاد بازدید کرد و بیان داشت : نهضت ملی 
مسکن آیینه تمام نمای خدمات در حوزه تامین 
مسکن شهری است. به گزارش روابط عمومی 
فارس  استان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد 
اینکه،  بیان  با  بازدید  برنامه  دراین  حمیدی   ،
کیفیت و حفظ جان مردم خط قرمز بنیاد مسکن 
در اجرای پروژه ها است، افزود: ساخت و ساز 
با کیفیت و رعایت استاندارهای لازم از اولویت 
های اصلی این نهاد در اجرای پروژه های عمرانی 
است، به طوری که با بالا بردن سطح کیفیت و 
سیستم فرآیند تولید می توان گامی بلند در جهت 
اصلاح ساختار های اقتصادی و عمرانی برداشت. 
مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس ، شاخص 
را  فارس  استان  در  تامین مسکن شهری  های 
فراتر از متوسط استانی دانست و با بیان اینکه 
بافت جمعیتی در فارس از روستایی به شهری 
در حال تغییر است، گفت: نسبت 25 درصد 
جمعیت روستایی به 75 درصد جمعیت شهری 
بیانگر تغییرات جمعیتی و هشداری برای افزایش 
مهاجرت به شهرها است. وی عنوان کرد: این در 
حالی است که تا چندی پیشتر در فارس نسبت 
جمعیتی حدود 45 درصد جمعیت روستایی و 
55 درصد جمعیت شهری بود. به گفته مدیرکل 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی فارس با بیان اینکه 
در حوزه مسکن شهری بنیاد مسکن در ساخت 
وساز مسکن محرومین ورود کرده است، تصریح 
کرد: این طرح ها عمدتا در قالب طرح نهضت 
ملی مسکن گنجانده می شود و درحال حاضر 
پروژه های طرح نهضت ملی مسکن 13 هزار و 
944 واحد مسکونی است که عمدتا از سال 1401 
آغاز شده است.  حمیدی افزود: از این تعداد 
بخشی را بنیاد کار می کند که 5 هزار و 505 واحد 
به عنوان بنیاد ساز است که 3 هزارو152 واحد 
در شهر جدید صدرا، 700 واحد سلطان آباد، 148 
واحد در شهرک نشاط سلطان آباد، 700 واحد 
مسکونی در داراب، 419واحد خنج و مابقی آن 8 
هزار و 429 واحد مسکونی در قالب گروه ساخت 
و با مشارکت مردم ساخته می شود. در حاشیه 
این بازدید محمد جواد  آرایش مدیر بنیاد مسکن 
شهرستان پاسارگاد ،  به بیان چگونگی  اجرای 
در  بنیاد مسکن  افزود:   و  پرداخت  پروژه  این 
شهرهای با جمعیت زیر ٢5 هزار نفر با هماهنگی 
و تعامل راه و شهرسازی برای متقاضیان مسکن 

ملی خانه می سازد.

تقدیر معاون وزیر نیرو از روابط 
عمومی آبفا شیراز

معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا در دومین 
نشست مدیران روابط عمومی صنعت آب کشور 
از تلاش ها و نقش آفرینی موثر روابط عمومی 
شرکت آب و فاضلاب شیراز در فرهنگ سازی و 
ارتقای سطح آگاهی مصرف کنندگان تقدیر کرد.

به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی آبفا 
شیراز، در دومین نشست مدیران روابط عمومی 
صنعت آب کشور که در تالار آبگینه شرکت آبفا 
تهران برگزار گردید، از مدیران روابط عمومی برتر 
برای مصرف کنندگان  در حوزه فرهنگ سازی 

منابع آبی قدردانی شد.
 در لوح تقدیر محمد جوان بخت، معاون وزیر 
نیرو در آمور آب و آبفا خطاب به محمد امین 
آبادیان، مدیر روابط عمومی و آموزش همگانی 
شرکت آب و فاضلاب شیراز آمده  است: صنعت 
و  فنی  توان  از  بهره مندی  بر  علاوه  کشور  آب 
مهندسی متخصصان متعهد، بر مدیریت منابع 
مصرف کنندگان  منافع  شناخت  بر  مبتنی  آب 
تاکید  آب،  صحیح  مصرف  فرهنگ  تبلیغ  و 
این مدیریت غیرسازه ای،  توانمند  بازوان  دارد؛ 
متخصصان روابط عمومی و ارتباطات اجتماعی 
و  اهداف  تبیین  روشنگری،  با  که  هستند 
میان  پیش برنده،  و  سازنده  تعامل  ایجاد 
منافع تصمیم گیرندگان و ذی نفعان همسویی 
می آفرینند و در راه حفاظت از منابع آب محدود 

ایران اسلامی گام های موثری برمی دارند.

نقش صنعت فولاد در توسعه اقتصادی 
و بازار سرمایه بسیار مهم است 

افتتاحیه  در  مبارکه  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
مالی  صنعت  بین المللی  نمایشگاه  پانزدهمین 
اقتصادی در  بیمه( گفت:رشد  بانک و  )بورس، 
زمانی  و  است  کمی  شاخص های  دارای  جهان 
می شود این رشد را توسعه اقتصادی بنامیم که 
باشد،ارتباط  تاثیرگذار  داخلی  تولید  ساختار  در 
مستقیمی میان رشد اقتصادی کشورها و توسعه 
صنعت فولاد آنها وجود دارد. وی افزود: امروز 
فولاد مبارکه دارای سهم 1.5 درصدی در تولید 
ناخالص ملی)GDP( است و در عین حال شاهد 
سهم 5.5 درصدی صنعت فولاد در تولید ناخالص 
فولاد  زنجیره  هستیم.  صنعت  بخش  در  ملی 
کشور سهم 14 درصدی در ارز آوری را داراست 
و در سال گذشته 10.5 میلیون تن محصولات 
شد.  صادر  جهان  کشورهای  دیگر  به  فولادی 
 20 صادرات  ریزی  برنامه  کشور  فولاد  صنعت 
میلیون تنی فولاد را دارد که این هدف در تحقق 
اقتصاد غیر نفتی نقشی محوری خواهد داشت. 
اشتغال زایی  فولاد  زنجیره  کرد:  اظهار  نیا  طیب 
بسیار بالایی دارد و عدد قابل توجه نزدیک به 2 
میلیون نفر در کشور، درآمدشان را از طریق این 
صنعت کسب می کنند. فولاد مبارکه در زمینه 
اشتغال زایی موفق به ایجاد 380 هزار شغل به 
صورت مستقیم و غیر مستقیم شده است، توزیع 
عادلانه ثروت میان اقشار مختلف جامعه از دیگر 
مزایای صنعت فولاد در کشور است و شرکت های 
فولادی کشور از اصلی ترین بازیگران بازار سرمایه 
سال  در  مبارکه  کرد:فولاد  بیان  موی  هستند. 
گذشته بالاترین سود را در بازار سرمایه داشته 
پرشمار  سهامداران  بین  در  آن  سود  توزیع  که 
از جمله سهام عدالت  و میلیونی فولاد مبارکه 
بر  بالغ  جمعیتی  و  اجتماعی  تامین  و صندوق 
حدود ۶0 میلیون نفر را دربرمی گیرد. مدیرعامل 
پانزدهمین  افتتاحیه  در  مبارکه  فولاد  شرکت 
نمایشگاه بین المللی صنعت مالی )بورس، بانک 
و بیمه( خاطر نشان کرد : شاخص دیگر رشد 
به  اقتصادی  توسعه  بحث  کشورها،  اقتصادی 
صنایع  زیرساخت هاست،امروز  توسعه  واسطه 
بزرگ پیشتاز توسعه زیرساخت ها ازجمله انرژی 
هستند و این در حالی است که فولاد مبارکه در 
سال گذشته اقدام به احداث نیروگاه 914 مگاواتی 
کرده که فاز نخست آن به میزان ۶00مگاوات در 
سال جاری و پس از گذشت 14 ماه به بهره برداری 
می رسد. وی گفت: همچنین فولاد مبارکه نیروگاه 
تجدیدپذیر خورشیدی با ظرفیت ۶00 مگاوات را 
در دست احداث دارد که به تنهایی ظرفیت تولید 
به  را  کشور  خورشیدی  تجدیدپذیر  برق  انرژی 
بیش از دو برابر افزایش می دهد. طیب نیا افزود: 
صنعت فولاد به عنوان یک صنعت پایه در توسعه 
اقتصادی کشورها نقش اصلی را دارد و توسعه 
اقتصادی محقق نمی شود مگر با تحولات اساسی 
در ساختار تولید ناخالص ملی. تحول ساختاری 
محقق  زمانی  اقتصادی  سیاست های  حوزه  در 
نوآورانه  مشاغل  توسعه  سمت  به  که  می شود 
و فناوری برویم و فولاد مبارکه در این زمینه با 
تولید محصولات با ارزش افزوده بالاتر مانند تولید 
ورق فولاد زنگ نزن)stainless steel( و 14 گرید 
جدیدی که فقط در سال گذشته بدون حضور 
کارشناسان خارجی تولید کرد پیشتاز است. وی 
اظهارکرد: سودآوری فولاد مبارکه به هیچ عنوان 
به واسطه وجود رانت نیست. ما طی سه سال 
گذشته افزایش حدودا 8 برابری قیمت انرژی را 
داشته ایم و گاز را با قیمتهای جهانی می خریم 
وبرق موردنیاز را ظرف یکی دو سال آتی خودمان 

تولید وحتی به شبکه هم خواهیم داد.

عملیات نصب و پیش راه اندازی 
پمپ نفت با موفقیت انجام شد

تعمیرات  و  نگهداری  اداره  کارکنان  همت  با 
شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان 
عملیات نصب و پیش راه اندازی یک دستگاه 
پمپ جدید ارسال نفت با موفقیت انجام شد . 
رییس اداره نگهداری و تعمیرات با اعلام این خبر 
افزود : عملیات نصب این الکتروپمپ که می 
بایست  نفت تولیدی از چاه ها را پس از جمع 
آوری در واحد spu لالی به واحد دیگری ارسال 
نماید در نیمه دوم فروردین ماه آغاز گردید . 
مهراب حسنوند افزود : عملیات نصب این پمپ 
با حضور کارشناسان برق،مکانیک و ابزار دقیق 
بخش های تعمیرات اساسی و تعمیرات بخش 
مرکزی این اداره و صرف 1۶50 نفر ساعت تلاش 
.وی  انجام شد  گذشته  روزهای  وقفه طی  بی 
افزود: عملیات آزمایش این الکتروپمپ با رعایت 
کلیه استانداردها ، نکات ایمنی و انجام ازمایش 
های فنی نظیر آلتراسونیک،هیدرواستاتیک انجام 

و با موفقیت به اتمام رسید .

شهر شیراز یکی از مقاصد گردشگری ایران می 
باشد که جاذبه های تاریخی و طبیعی بسیار زیادی 
را در خود جای داده است. این شهر هر سال پذیرای 
گردشگران و توریست های زیادی از نقاط مختلف 
را  زیادی  مسافران  و  بوده  کشورها  سایر  و  کشور 

مجذوب خود می کند. 
مسائلی  از  یکی  نیز  شیراز  هوا  و  آب  وضعیت 
از مسافران به آن  محسوب می شود که بسیاری 
توجه می کنند و از چنین پاکیزگی در هوای شیراز 
چهل ویکمین  بررسی  راستای  در  برند.  می  لذت 
نشست کمیسیون محیط زیست و خدمات شهری 
میزبانی  به  کشور  کلان شهرهای  مجمع شهرداران 
شیراز برگزار گردید. این نشست با حضور معاون 
محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
کشور، رئیس و اعضای شورای شهر شیراز، شهردار 
مجلس  در  شیراز  مردم  نماینده  شیراز،  کلانشهر 
خدمات  و  زیست  محیط  معاون  اسلامی،  شورای 

شهری شهرداری شیراز و... برگزار گردید.
  نباید سیاه نمایی کنیم و نیمه خالی لیوان را ببینیم 

از  استفاده  بر  تأکید  با  شهردار کلان شهر شیراز 
سیستم های هوشمند نوین گفت: یکی از حوزه های 
تأثیرگذار نسبت به فرهنگ شهروندی، حوزه معاونت 

محیط زیست و خدمات شهری است.
گرفتن  برای  کرد:  اظهار  اسدی  محمدحسن 
مطالبات و سهم شهرداری ها در قوانین بودجه ای و 
سنواتی برنامه هفتم توسعه جمهوری اسلامی در 
حال تلاش هستیم. به گفته این مقام ارشد مدیریت 
شهری کلان شهر شیراز؛ امروز وضعیت خوب است 
و نباید سیاه نمایی کنیم و نیمه خالی لیوان را ببینیم .

 کسی برای رفع مشکلات شهرداری ها اقدامی 
نمی کند 

او با اشاره به اینکه امروز شهرداری ها از وضعیت 
هستند،  برخوردار  نهادها  سایر  به  نسبت  بهتری 
اضافه کرد: کسی برای رفع مشکلات شهرداری ها 
اقدامی نمی کند و این نهاد خود به صورت مستقل 
و با حمایت شورای اسلامی شهرها مشکلات خود 

را حل می کند.  
داد: شهرداری ها  ادامه  شهردار کلان شهر شیراز 
ظرفیتی دارند که بی بدیل بوده و این موضوع ثابت 
شده است که شهرداری ظرفیت بسیار خوبی دارد. 

 به تناسب توسعه شهرنشینی شاهد جمعیت 
مصرف گرا هستیم که محیط زیست را در معرض 

آسیب جدی قرار می دهد 
اسدی همچنین به اهمیت حوزه معاونت محیط 
زیست، خدمات شهری و سلامت شهرداری اشاره 
و عنوان کرد: اهمیت این حوزه روزبه روز نمایان تر از 
گذشته است، چراکه به تناسب توسعه شهرنشینی 
هستیم  مصرف زده  و  مصرف گرا  جمعیت  شاهد 
قرار  را در معرض آسیب جدی  که محیط زیست 

می دهد.
 در کشورهای در حال توسعه و صنعتی به میزان 
قابل توجهی به حوزه محیط زیست توجه می شود

او تصریح کرد: در کشورهای  در حال توسعه و 
صنعتی به میزان قابل توجهی به حوزه محیط زیست 
توجه می شود و این در حالی ا ست که در این حوزه 

باید موضوع پیشگیری همواره مدنظر باشد. 
شهردار شیراز همچنین به افزایش مصرف گرایی و 
مصرف وسایل یکبار مصرف اشاره کرد و گفت: هیچ 
حوزه ای همچون معاونت محیط زیست و خدمات 
ارتباط مستقیم تر و مستمرتر و به صورت  شهری 
سازمان هایی  و  ندارد  شهروندان  با  شبانه روزی 
همچون آتش نشانی، پسماند، آرامستان ها و خدمات 
شهری حتی یک روز هم تعطیل نبوده و اهمیت این 

حوزه بر هیچ  فردی پوشیده نیست. 
 خدمات شبانه روزی مجموعه  های خدمات  رسان، 

موجب نظم در شهر می شود
مجموعه های  شبانه روزی  خدمات  گفت:  اسدی 

خدمات رسان، موجب نظم در شهر می شود.
او در این اجلاس به دو شاخصه شهر شیراز در 
حوزه تمیزترین و پاک ترین هوا در بین کلانشهرها 
اشاره کرد و افزود: شهر شیراز طی یک سال گذشته 
حتی یک روز هم هوای آلوده نداشته است و این یک 

سرمایه برای این کلان شهر است.
شهردار  اشاره  مورد  موضوع  دیگر  عمرانی  حوزه 

شیراز در این جلسه بود که ا و بیان کرد: در شهرداری 
شیراز در سال جاری و با حمایت شورای اسلامی 
شهر توانستیم اتفاقات خوبی را برای این کلان شهر 
رقم بزنیم. شهردار شیراز ادامه داد: در سال گذشته 
در کلان شهر شیراز مسافرگیری خط 2 مترو صورت 
گرفت و امروز علاوه بر خط یک که 25 کیلومتر طول 
دارد و روزانه جابه جایی 120 هزار نفر مسافر انجام 
می شود، در خط  2 این پروژه که به طول 9 کیلومتر 
است، از جنوبی ترین نقطه شهر شیراز تا مرکز شهر 

این خط در حال فعالیت است. 
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری 

شیراز: مسئله اصلی کشور ما امروز توجه به مسائل 
زیست  محیطی و آلاینده های هوایی است

غلامرضا غلامی، معاون محیط زیست و خدمات 
شهری شهرداری شیراز نیز با اشاره به روند برگزاری 
و  زیست  محیط  کمیسیون  نشست  چهل ویکمین 
خدمات شهری مجمع شهرداران کلانشهرهای کشور 
گفت: با توجه به فعالیت معاونت محیط زیست 
اغلب  شهرداری،  مجموعه  در  شهری  خدمات  و 
موضوعات این حوزه زیست محیطی و مسائلی بود 

که جامعه امروز با آن درگیر است. 
اینکه مسئله اصلی  به  با اشاره  غلامرضا غلامی 
محیطی  زیست   مسائل  به  توجه  امروز  ما  کشور 
تعطیلی  باعث  که  است  هوایی  آلاینده های  و 
شهرهای بزرگ دنیا می شود، اظهار کرد: یکی دیگر 
از موضوعات مهم و اصلی در دنیا، موضوع تنفس 
و زیست انسانی است که ما را به برگزاری مجمع 
محیط  و  شهری  خدمات  معاونین  کلان شهرهای 
زیست کشور به میزبانی شیراز ترغیب کرد تا در این 

مجمع به این مسائل پرداخته شود. 
برای توجه به حوزه   این گردهمایی  افزود: در  او 
محیط زیست در مباحث آلایندگی هوا از کارخانجاتی 
داده،  قرار  تهدید  مورد  را  امروز  بشر  زندگی  که 

تدابیری اندیشیده می شود.
به گفته این مقام زیست محیطی در حوزه مدیریت 
شهری شیراز؛ این شهر به عنوان تنها کلان شهری 
بوده که تا امروز به واسطه  آلاینده ها تعطیل نشده 
است و این موضوع به دلیل توجه به حوزه  فضای 
سبز، باغات زیبای قصردشت و ارتفاعات شهر است.
 حفظ باغات قصردشت و نحوه تأمین آب مورد نیاز 
از طریق تصفیه خانه ها و نوسازی ناوگان حمل ونقل 
شهری از اقدامات مهم در مسیر حفظ هوای پاک 

شیراز است
معاون محیط زیست و  خدمات شهری شهرداری 
شیراز تصریح کرد: حفظ باغات قصردشت به واسطه  

آبیاری این باغات و ایجاد تصفیه خانه های محلی که 
بتواند نیازهای آبی باغات را برآورده کند، از مسائل 

مهمی است که ما مدنظر قرار داده ایم.
 او گفت: یکی دیگر از موضوعات مورد توجه حوزه 

ما نوسازی ناوگان حمل ونقل شهری بوده است.
معاون محیط زیست و  خدمات شهری شهرداری 
شیراز تصریح کرد: در این نشست طرح های مشترک 
این  که  گرفته  قرار  ارزیابی  مورد  کلان شهر  هر 
محیطی،  زیست  مباحث  در حوزه  بیشتر  طرح ها 
تصمیم گیری ها و استفاده از ظرفیت های وزارت نیرو 
که در اصل قانون هوای پاک هم به آن اشاره شده 

است، مورد بررسی قرار می گیرد.
به گفته معاون محیط زیست و خدمات شهری 
توجه  امروز  دنیای  مبحث کلان  شهرداری شیراز؛ 
به مسئله محیط زیست است تا انسان ها بتوانند 
در یک محیط زیست سالم موضوع توسعه پایدار را 
دنبال کنند.  او بیان کرد: کلان شهر شیراز در موضوع 
آلاینده هوا و مسائل زیست محیطی در وضعیت 
بسیار مطلوب تری قرار دارد و شیراز تنها کلان شهری 
است که هنوز به دلیل وجود آلاینده ها در کشور 
تعطیل نشده است و این در حالی ست که تمامی 
کلانشهرهای کشور در سال های گذشته حداقل یک 
روز به دلیل وجود آلاینده های جوی و تهدید سلامت 

شهروندان تعطیل شده است. 
غلامی ادامه داد: این موضوع زنگ خطری است 
مبلمان  از  اعم  را  امکانات شهری  همه  ما  اگر  که 
شهری و زندگی هایی که مدرنیته است داشته باشیم 
اما به محیط زیست توجه نشود می تواند منجر به 
تعطیلی و بروز خسارت های بسیار به حوزه اقتصادی 

و حتی به مردم شود. 
 موضوع مهم مطرح شده این نشست، توجه به 

محیط زیست و اقداماتی است که ما باید در راستای 
شهری ایمن و پاک و بدون تهدید خطرات زیست 

محیطی داشته باشیم 
این مقام حوزه زیست محیطی در مدیریت شهری 
کلان شهر شیراز اضافه کرد: موضوع اول مطرح شده 
در برگزاری این نشست توجه به محیط زیست و 
اقداماتی است که ما باید در راستای شهری ایمن و 
پاک و بدون تهدید خطرات زیست محیطی داشته 

باشیم.
ا و با بیان اینکه با گسترش فضای سبز اکسیژن 
افزایش یافته و مردم از هوای پاک بهره مند می شوند، 
گفت: برای این موضوع مستلزم در اختیار داشتن 
آب کافی و زمان لازم هستیم و باتوجه به اینکه منابع 
طبیعی بیش از 13 هزار هکتار از اراضی خود را در 

اختیار شهرداری قرار داده است، مدیریت و توسعه 
فضای سبز این اراضی در حال انجام است. 

 معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری 
شیراز ادامه داد: در کنار تمام اقدامات، اما در تأمین 
آب قدری با مشکل مواجه ایم و شهرداری شیراز و 
تصفیه  از  استفاده  با  تا  برآنند  شهرداری ها  سایر 
پساب ها و اجرای تصفیه خانه های محلی این مشکل 

را رفع کنند. 
استفاده از ظرفیت های قانونی مصوب در زمینه 
دیگر  از  آلودگی ها،  کاهش  و  سبز  فضای  ایجاد 
موضوعات مورد اشاره غلامی بود که گفت: تصویب 
قانون هوای پاک در سال 9۶ برای دستگاه های اجرایی 
تکالیفی را مشخص کرده است که تأمین آب مورد 
نیاز کلانشهرها با استفاده از پساب ها توسط وزارت 
نیرو یکی از این تکالیف است  و این در حالی ست که 
اگر این موضوع محقق شود همه اراضی، ارتفاعات و 
باغاتی که در اختیار شهرداری است مشکل آبرسانی 

و فضای سبز آنها رفع خواهد شد.
 مدیرکل نظارت بر خدمات شهری شهرداری شیراز: 
انتقال تجارب شهرداری شیراز در حوزه های مدیریت 

پسماند و بازیافت، کنترل سیلاب، احیای باغات 
قصردشت انجام شد

مدیرکل نظارت بر خدمات شهری شهرداری شیراز 
کمیسیون  نشست  چهل ویکمین  کرد:  عنوان  نیز 
محیط زیست و خدمات شهری مجمع شهرداران 
کلانشهرهای کشور با دو نشست تخصصی برگزار 
شد که در آن مباحث عمده شهرداری ها و مشکلاتی 

که در حوزه خدمات شهری وجود دارد، مطرح شد.
جلسه  این  در  کرد:  عنوان  معصومی  سعید 
همچنین موارد مربوط به کارکنان اداری به ویژه در 
حوزه سازمان آتش نشانی و مشکلاتی که کمیته های 
خدمات شهری در حوزه های مختلف در شهرداری با 
آن مواجه هستند، به اشتراک گذاشته  شد و اعضا به 
همفکری مشترک در راستای تصویب قوانین دست 
یافتند. او اضافه کرد: در نشست اول در خصوص 
خدمات مورد ارائه به زائرین اربعین بحث و گفت وگو 
شد.  مدیرکل نظارت بر خدمات شهری شهرداری 
شیراز بیان کرد: در نشست دوم نیز در خصوص 
انتقال تجارب شهرداری این کلان شهر در حوزه های 
بازیافت،  و  پسماند  مدیریت  همچون  تأثیرگذاری 
کنترل سیلاب، احیای باغات قصردشت و مسائل و 
موضوعات مورد طرح میان معاونین خدمات شهری 
کلانشهرها که در هر شهری مطرح است و نیاز به 
ایجاد یک وحدت رویه در حوزه مدیریت خدمات 

شهرداری دارد، بحث شد.

شهردار شیراز تاکید کرد

استفاده از سیستم های هوشمند نوین در حوزه خدمات شهری
کلانشهر شیراز یکی از معدود کلانشهرهای منطقه خاورمیانه است که آب و هوای مطلوبی دارد و به قول معروف نفس کشیدن در آن سخت 
نیست و همین موضوع سبب گردیده است تا از دوران دور تا امروز نام شیراز که برده می شود شنونده حتی اگر به شیراز هم نیامده باشد در 

ذهنش شهری سرسبز و خرم با باغ های متعدد و هوایی پاک نقش می بندد.

 برای گرفتن 
مطالبات 

و سهم 
شهرداری ها 

در قوانین 
بودجه ای و 

سنواتی برنامه 
هفتم توسعه 

جمهوری 
اسلامی در 
حال تلاش 

هستیم

رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی:
از پیمانکاران عذرخواهی می کنم

تبریز - فلاح: رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی با مغتنم شمردن فرصت سفر ریاست جمهوری به این استان، 
گفت: در این سفر چهار مگاپروژه در قالب 71 طرح در حوزه کشاورزی با اعتبار بالغ بر 10 هزار و 742 میلیارد ریال و ایجاد و تثبیت 
اشتغال برای 41 هزار و 31۶ نفر که در بیش از 10 هزار و 980 هکتار از اراضی استان اجرا شده است، افتتاح خواهد شد. فتحی 
ضمن تشریح برنامه های بخش کشاورزی سفر ریاست جمهوری به استان آذربایجان شرقی افزود: در سال گذشته با کمک 
همه فعالان بخش کشاورزی به خصوص مسئولان ارشد استان، سعی کردیم از ظرفیت سفر به نفع بخش کشاورزی بتوانیم 
کمک بگیریم، در نهایت جلسات مختلفی که هم در استان و هم در کشور اتفاق افتاد، دو هزار و 820 میلیارد تومان برای بخش 
کشاورزی پروژه تعریف و مصوب شد. اعتبار پروژه های عمرانی از سه محل قرار بود تامین شود که یکی سازمان برنامه و بودجه 
کشور بود که از اعتبارات کشوری تامین شود، سهم وزارت خانه بود، در نهایت اعتبارات و منابعی بود که استان تامین خواهد کرد. 
پروژه های عمرانی بخش کشاورزی که شامل پروژه های زیربنایی است، از اعتبارات تملک دارایی، سرمایه ای بود که عمدتا اعتبارات، 
اعتبارات دولتی است. وی ادامه داد: در سفر قبلی رییس جمهور، در بخش کشاورزی پروژه هایی که تعریف شده بود شامل کانالهای 
آبیاری عمومی، شبکه های آبیاری، سیستم های نوین آبیاری، قنوات، جاده های دسترسی به مزارع، ایل راه ها برای عشایر، تامین آب آشامیدنی عشایر و طرح 
های آبخیزداری منابع طبیعی، تجهیز آزمایشگاه شبکه دامپزشکی بود که یک آزمایشگاه مرجع در منطقه شمالغرب کشور است. با پیگیری های صورت گرفته هم از 
طریق سازمان برنامه بودجه کشور و هم از طریق سازمان برنامه بودجه استان و با حمایت های استانداری به این نکته بیشتر توجه شد که ما باید ظرفیت های بالقوه 
بخش کشاورزی را به بالفعل تبدیل کنیم تا هم ارزش افزوده بخش را بالا ببریم و هم در پایاب سدها شبکه ها را راه اندازی کنیم. این دیدگاه باعث شد تخصیص 
اعتبار سفر ریاست جمهوری، برای بخش کشاورزی با نگاه ویژه ای باشد. وی بیان کرد: منابعی که برای شرکت آب منطقه ای در حوزه کشاورزی تخصیص یافت تا 
سدها یا شبکه های اصلی مربوط به اراضی کشاورزی را تکمیل کند، جزء زیرساخت برای تامین آب کشاورزی است که اینها هم در اعتبارات بخش کشاورزی لحاظ 
می شود. وی افزود: 19 هزار هکتار اراضی که در مورد آن صحبت کردم که تحویل یک هزار و 200 هکتار از آن به بهره برداران باقی مانده است از مواردی است 
که ما پروژه تعریف کرده ایم و ایجاد دین شده است و پروژه نیز خاتمه یافته است و ما فقط باید از محل مولدسازی مطالبات پیمانکار را پرداخت کنیم. وی ادامه 
داد: من از پیمانکاران عذرخواهی میکنم که تاخیر در پرداخت ایجاد شده است و امیدوارم امسال از محل مولدسازی بتوانیم به قرارداد خود با پیمانکاران عمل کنیم.  
رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی گفت: علاوه بر پروژه های عمرانی مانند شبکه های آبیاری، سیستم های نوین آبیاری و ... که دولت راسا اقدام 
به ایجاد زیرساخت می کند، پروژه های اقتصادی بخش کشاورزی توسط بخش خصوصی با پشتیبانی تسهیلاتی که بخش دولتی اعطا می کند اجرایی می شود.

با هدف ارتقای خدمت رسانی به شهروندان تحقق یافت
بهره برداری از یکصد و هشتادویکمین جایگاه عرضه سوخت در آذربایجان شرقی

تبریز - فلاح: مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی از راه اندازی جایگاه شهرداری کلوانق با هدف ارتقای 
خدمت رسانی به شهروندان و مراجعان بعنوان یکصد و هشتادویکمین جایگاه عرضه سوخت این منطقه در ناحیه مرکزی خبر داد.
ناصر راشدی با بیان ضرورت توسعه زیر ساخت های مطلوب سوخت رسانی با احداث جایگاههای عرضه سوخت جدید با 
مشارکت و تعامل بخش خصوصی گفت: با پیگیری مدیریت و مسئولین منطقه آذربایجان شرقی جایگاه شهرداری کلوانق 
بعنوان یکصد و هشتادویکمین جایگاه عرضه فرآورده های نفتی در محدوده ناحیه مرکزی تبریز مورد بهره برداری و در مدار 

سوخت رسانی قرار گرفت.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه جایگاه شهرداری کلوانق شصت و نهمین 
جایگاه ناحیه مرکزی می باشد، افزود: این جایگاه در زمینی به مساحت 900 مترمربع با سرمایه ی یکصد میلیارد ریالی شهرداری 

کلوانق احداث شده است.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: جایگاه کلوانق با یک سکوی بنزین معمولی با دو 
دستگاه تلمبه دونازله و یک سکوی نفتگاز با دو دستگاه تلمبه دونازله با مخازن ذخیره سازی نزدیک به یکصد هزار لیتر و اشتغالزایی برای چهار نفر آماده خدمت 

رسانی به شهروندان و مراجعان می باشد.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی همچنین از نوسازی و تقویت سوخت رسانی با پیوستن 41 دستگاه نفتکش نو به ناوگان 

حمل و نقل فرآورده های نفتی منطقه خبر داد.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با اشاره به اهمیت ویژه حمل و نقل فرآورده های نفتی در فرآیند سوخت رسانی و چرخه 
اقتصاد کشور، اضافه کرد: با پیگیری مدیریت و مسئولین منطقه در سال 1401 جهت نوسازی و تقویت ناوگان سوخت رسانی منطقه تعداد 41 دستگاه نفتکش 

نو جایگزین نفتکش های فرسوده و با عمر بالا گردید. 
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با تأکید بر ضرورت نوسازی ناوگان حمل و نقل فرآورده های نفتی افزود: نفتکش های 
جدید مجهز به سیستم طرح کهاب هستند که علاوه بر صرفه جویی در هدر رفت بخارات بنزین در کاهش آلایندگی زیست محیطی نیز موثر واقع خواهند شد. 
شایان ذکر است تامین و توزیع فرآورده های نفتی در گستره عملیاتی منطقه آذربایجان شرقی با بیش از 480 دستگاه نفتکش فعال و تلاش های بی وقفه 

کارکنان خدوم، رانندگان ساعی نفتکش و شرکت های حمل و نقل فرآورده های نفتی انجام می گیرد.

به همت کارکنان عملیاتی نفت و گاز مسجدسلیمان ؛

یک دستگاه توربین رستون TA1750 یکی از واحدهای بهره برداری 
و فرآورشی نفت پس از انجام موفقیت آمیز تعمیرات اساسی و 

گذراندن تست 72 ساعته با موفقیت وارد مدار شد .
و  نفت  برداری  بهره  تعمیرات شرکت  و  نگهداری  اداره  رییس 
گاز مسجدسلیمان با اعلام این خبر اظهار داشت: مراحل اصلی 
تعمیرات اساسی این توربین شامل دمونتاژ،بالانس ، تأیید بازرسی 

فنی و مونتاژ با همت کارشناسان و متخصصان بخش هفتکل/ نفت 
سفید اداره نگهداری و تعمیرات و با صرف 2150 نفر ساعت انجام و 
پس از راه اندازی آزمایشی 72 ساعته و شناسایی اشکالات و عیوب 
حاصل از تعمیرات اساسی و رفع آنها، با موفقیت در مدار عملیاتی 
قرار گرفت . مهراب حسنوند افزود : تعمیر این توربین با توجه به 
شرایط تحریمی و فشارهای اقتصادی دشمنان علیه صنعت نفت 

کشورمان و لزوم صیانت از تأسیسات و ادوات فرایندی، گام مهمی 
در جهت خودکفایی اقتصادی و صنعتی کشورمان به شمار می آید 
. وی خاطر نشان کرد: تعمیرات اساسی این توربین در 3 حوزه کاری 
مکانیک، برق و ابزار دقیق و مطابق با استاندارهای رایج صنعت نفت 
و با حضور و نظارت همکاران اداره نگهداری و تعمیرات شرکت بهره 

برداری نفت و گاز مارون صورت پذیرفت .

توربین رستون واحد فرآورش نفت پس از انجام تعمیرات اساسی،تست و راه اندازی شد


